



BRAÅS Golf

Dokumenttyp: Styrelsemöte

Informationsnivå:

Styrelse, Sektionsansvariga, projektgrupp

Datum: 2025-05-14

Tid: 17:00-19:00

Plats: Klubbstugan och via länk

Styrelsemöte

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Karolin Emanuelsson, Fredric Skarenberg, Johan Lindqvist och Andreas Broström

Via länk: Jerry Skoglund

1. Mötets öppnande

Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna

2. Val av sekreterare och justerare

Sekreterare Karolin Emanuelsson och justerare Andreas Broström

3. Godkännande av agendan

Godkändes

4. Föregående mötesprotokoll (godkännande)

Godkändes

5. Styrelse

I. Projekt mountainbike

- Allt rullar på. Mycket arbete just nu. Fredric tittar över om det finns något som vi kan hjälpa till med.

II. Säker förening

- Inget nytt

III. Kläder till försäljning

- Vi kommer sälja kläder på 100-års jubileet

IV. Ledar/styrelse/arbetsgruppsmöte

- Johan L har skickat ut en inbjudan till möte den 18 juni

V. Att Göra Listan

- Vi gick igenom listan. Vi har fått ett godkännande på att få asfalt på parkeringen.

VI. Årsklocka med datum för aktiviteter

- Upp till sektionerna att fylla på med aktiviteter.

VII. Sommarjobbare

- Johan S, Sonny och Jerry tittar igenom och försöker hitta en lösning



VIII. **Inbrottet, kameraövervakning?**

- Johan S har varit i kontakt med en entreprenad för att få en offert, de har inte återkommit. Johan kontaktar dem igen
- Vi beslutade att det är ok att installera larm i klubbstugan. Jerry, Johan S och Sonny ansvarar för detta

6. **Ekonomi**

I. **Ekonomisk redovisning**

- Inget nytt

II. **Övrigt**

- Fortfarande problem med ofullständiga undeskifter på kvitton som kommer in till Evert. Detta kommer tas upp och informeras om på ledarträffen.
- Vi ska gå igenom alla QR-koder och namnge de olika koderna. Ett förslag kommer tas upp för ett godkännande på ett styrelsemöte.

7. **Innebandysektionen**

I. **Sektionsinformation**

- Tjejlaget kommer vara med på Hovshaga Outdoor Cup och en försäongs cup
- Poolspele och seriespele är anmält
- Planer på att starta upp ytterligare ett lag

8. **Fotbollssektionen**

I. **Sektionsinformation**

- Matchställ är beställda och ledarkläder finns hemma nu.

9. **Sponsring**

I. **Övrigt**

- Braås pizzeria har tillkommit som ny sponsor och ytterligare sponsorer är på gång in

10. **Cykelsektionen**

I. **Sektionsinformation**

- Det gick bra för oss i SM i Pumptruck där vi kom på pallplats. Bra jobbat!
- Anmälningar till tävlingen den 1 juni börjar trilla in.
- Träningskläderna är beställda och bör komma hem snart



BRAÅS GOLF

11. Racketsektionen

I. Sektionsinformation

- Olaf är intresserad av att hålla i träningar även i år. Andreas ska ha ett möte med honom.
- Nya bollar måste köpas in

12. Anläggning (ar)

I. Sektionsinformation

- Lagning av fönster
- Jerry tar in offert på indragning av lyse och el till container

13. Aktiviteter

I. Braås GOLF 100 år

- Möte planerat Tisdag v 21
- Johan S tar fram ett förslag till program med tider

14. Övriga frågor

Beslut:

- Vi beslutade att det är ok att installera larm i klubbstugan. Jerry, Johan S och Sonny ansvarar för detta

Mötets avslutande: Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse

Sekreterare för mötet

.....
Karolin Emanuelsson

Justerare

.....
Andreas Broström

Ordförande

.....
Johan Schwab